
  

Protokół Nr XXXVI/2018 

z XXXVI Sesji Rady Gminy Gaworzyce 

odbytej w dniu 27 sierpnia 2018 r. 

 

 

W dniu 27 sierpnia 2018 r. o godzinie 10.00 w Pałacu w Gaworzycach rozpoczęła się XXXVI Sesja           

Rady Gminy Gaworzyce.
 
 

 

Przy ustawowym składzie Rady Gminy 15 radnych, w sesji uczestniczyło 13 radnych. 

 

Spoza Rady w sesji udział wzięli: 

- Kamil Ciupak – Wicestarosta Polkowicki 

- Izabela Rak - Skarbnik Gminy 

- Anita Stangret – Sekretarz Gminy. 

 

Obradom przewodniczyła Danuta Pawliszyn - Przewodnicząca Rady Gminy Gaworzyce.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

 

Pkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy Gaworzyce - Danuta Pawliszyn dokonała otwarcia XXXVI Sesji Rady 

Gminy Gaworzyce. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała wniosek Wójta Gminy Gaworzyce o zwołanie Sesji Rady Gminy 

Gaworzyce na dzień 27 sierpnia 2018 r.  

 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła na podstawie listy obecności, że w Sesji aktualnie uczestniczy 

13 radnych, wobec czego Sesja posiada wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad XXXVI sesji: 

1. Otwarcie sesji. 

2.  Przyjęcie porządku obrad. 

 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce. 

 4.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Gaworzyce na 2018 rok. 

 5.  Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

 najmu. 

6.  Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów       

     położonych w miejscowości Dalków. 

 

Nie zgłoszono uwag do porządku obrad. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce 

Projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Gaworzyce omówiła Izabela 

Rak – Skarbnik Gminy. 

Skarbnik Gminy omówiła w tej części obrad także projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy        

Gaworzyce na 2018 rok. 
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O godzinie 10.10 przybył radny Marcin Koczyło. 

Od tej pory w sesji uczestniczyło 14 radnych. 

 

Radna Maria Jankowa zapytała o przyczyny zmniejszenia kwoty przeznaczonej na remont Sali                        

w Kłobuczynie. 

Sekretarz Gminy - Anita Stangret odpowiedziała, że przyczyną przeprojektowania zadania jest zmniej-

szenie zakresu robót. Projekt był bardziej rozszerzony i kwoty przekraczały możliwości gminy. Rezygnu-

jemy w głównej mierze z bogatszego wyposażenia, wystroju. 

Na pytanie radnej Marii Jankowej o to, czy scena zostaje, Sekretarz Gminy potwierdziła, że scena ma 

zostać. 

Radny Mieczysław Jóźwin zadał pytanie: Co decyduje o zmianach, przesunięciach inwestycji? 

Radny M. Jóźwin uzasadnił pytanie tym, że nowe inwestycje są realizowane w pierwszej kolejności. 

Radny od kilku lat ubiega się o realizację inwestycji w Dalkowie, a w innych miejscowościach są wyko-

nywane nowe inwestycje typu: korytka, klimatyzatory. Powinna być zachowana kolejność realizacji          

inwestycji wg. kolejności ich  zgłoszeń. 

Sekretarz Gminy – Anita Stangret odpowiedziała, że realizowane są zadania, na które można pozyskać 

środki zewnętrzne. Jeżeli uda się pozyskać na zadania środki z zewnątrz, to w pierwszej kolejności są 

realizowane właśnie te zadania. Natomiast korytka w Grabiku są zadaniem ze środków funduszu sołec-

kiego - tak zadecydowali mieszkańcy.  

Radny Mieczysław Jóźwin odpowiedział, że korytka w Dalkowie należy wykonać ze środków na usu-

wanie skutków klęsk żywiołowych, gdyż w Dalkowie płynie z gór dużo wody.  

Radna Bożena Wojtczak dodała, że korytka do Grabika zostały zakupione zgodnie z decyzją mieszkań-

ców ze środków funduszu sołeckiego. 

Przewodnicząca Rady Gminy – Danuta Pawliszyn przypomniała, iż ze środków na usuwanie skutków 

klęsk żywiołowych będzie robiona droga z Gostyni do Dalkowa. Jeżeli są środki, to zadanie jest realizo-

wane. 

Następnie radny Mieczysław Jóźwin podkreślił, że jest wiele zadań na realizację których czeka się wiele 

lat, tak jak np. na oświetlenie drogi Parkowej. Mieszkańcy Dalkowa pytają także o to gdzie są krawężni-

ki, które były przy Parku w Dalkowie. 

Radny M. Jóźwin dodał, że Wójt Gminy odebrał inwestycję wodno-kanalizacyjną i drogę wzdłuż parku, 

a krawężniki granitowe które były wzdłuż parku zostały wciśnięte w ziemię. 

Mieszkańcy Dalkowa pytają radnego o to gdzie są krawężniki, bo teraz woda podmywa ogrodzenia. 

Sekretarz Gminy poinformowała, iż z tego co jej wiadomo, w dokumentacji kosztorysowej nie przewi-

dziano podniesienia krawężników, tylko odtworzenie nawierzchni. 

Sekretarz Gminy zapewniła radnego, że Wójt zna ten problem. 

Radny Mieczysław Jóźwin, że od kilku lat  na jego posesji zbiera się woda z solą. 

Radny zapytał także o kwestię kanalizacji w Gostyni. Czy można włączyć kanalizację tłoczną w kanali-

zację grawitacyjną? Ta kanalizacja tłoczna idzie przez ogrody w Dalkowie i śmierdzi, a jeszcze ma zostać 

dołączona kanalizacja z Witanowic.  

Radny dodał, że jeżeli nie uda się tego załatwić na szczeblu gminnym, to będzie pisał skargi. 

Radna Maria Rafałowicz, odnosząc się do zapisów projekcie uchwały dotyczących przeznaczenia 10 

tys. złotych na zadanie pn. budowa kanalizacji sanitarnej na ulicy Szkolnej w Gaworzycach, przypomnia-

ła radnym, iż już 4 lata temu zgłaszała, że nie ma kanalizacji na odcinku ulicy Szkolnej – od cmentarza do 

posesji pana Trzcińskiego. Przed przebudową ulicy Szkolnej i położeniem asfaltu, należało wykonać 

brakujący odcinek kanalizacji. Są tam też działki przewidziane do zabudowy. 
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Radna M. Rafałowicz zapytała dlaczego nie ma kolejności w realizacji zadań inwestycyjnych? 

Radna Maria Jankowa przypomniała, że także zgłaszała interpelację dotyczącą budowy odcinka sieci 

kanalizacyjnej przy ulicy Szkolnej. 

W trakcie trwania obrad sesji Przewodnicząca Rady Gminy przekazała ustną informację uzyskaną od 

pracownika Urzędu Gminy ds. inwestycji – Małgorzatą Pawlik według, której planowane zadanie doty-

czy odcinka kanalizacji od posesji pana Kiwackiego – w stronę posesji pana Trzcińskiego i ulicy Gło-

gowskiej. 

 

Innych pytań do projektu radni nie zgłosili. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały i zarządziła głosowanie. 

Radni, w wyniku głosowania – 14 głosami „za” (przy ustawowym składzie Rady Gminy                   

Gaworzyce – 15 radnych i obecności na Sesji – 14 radnych) podjęli powyższą uchwałę. 

Uchwała Nr XXXVI/292/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu gminy Gaworzyce na 2018 rok  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały i zarządziła głosowanie. 

Radni, w wyniku głosowania – 14 głosami „za” (przy ustawowym składzie Rady Gminy                   

Gaworzyce – 15 radnych i obecności na Sesji – 14 radnych) podjęli powyższą uchwałę. 

Uchwała Nr XXXVI/293/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy naj-

mu 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy – Anita Stangret. 

Projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy najmu na czas 

nieoznaczony lokalu mieszkalnego nr 4 położonego w budynku nr 30 w miejscowości Wierzchowice 

posadowionym na działce nr 8/5 stanowiącej mienie komunalne Gminy Gaworzyce.  

Sekretarz Gminy poinformowała radnych, że dotychczasowy najemca chce wykupić ww. lokal. 

Radni nie zgłosili pytań lub uwag do projektu. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały i zarządziła głosowanie. 

Radni, w wyniku głosowania – 14 głosami „za” (przy ustawowym składzie Rady Gminy                   

Gaworzyce – 15 radnych i obecności na Sesji – 14 radnych) podjęli powyższą uchwałę. 

Uchwała Nr XXXVI/294/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów położo-

nych w miejscowości Dalków 

Projekt uchwały omówiła Sekretarz Gminy – Anita Stangret. 

Projekt dotyczył wprowadzenia zmiany do § 1. pkt. 1 uchwały Nr XXXIV/275/2018 Rady Gminy Gawo-

rzyce z dnia 29 czerwca 2018 r. w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntów położonych w miejsco-

wości Dalków poprzez nadanie brzmienia: „1. Działka numer 29/3 o pow. 0,0032 ha oraz działka numer 

41/4 o pow. 0,0556 ha obręb Dalków zapisanej w Księdze Wieczystej KW LE1G/00055894/4, stanowiącej 

własność Jolanty i Piotra Plucińskich o wartości 17.400,00 zł.” 

Wprowadzenie ww. zmiany jest podyktowane potrzebą naprawienia omyłki pisarskiej w uchwale                        

Nr XXXIV/275/2018. 

Radni nie zgłosili pytań lub uwag do projektu. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały i zarządziła głosowanie. 
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Radni, w wyniku głosowania – 14 głosami „za” (przy ustawowym składzie Rady Gminy                   

Gaworzyce – 15 radnych i obecności na Sesji – 14 radnych) podjęli powyższą uchwałę. 

Uchwała Nr XXXVI/295/2018 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego obrad Przewodnicząca Rady Gminy p. Danuta Pawliszyn o godz. 

10.35 zamknęła obrady XXXVI Sesji Rady Gminy Gaworzyce. 

 

Protokołowała: 

 

Renata Dziurman       Przewodnicząca Rady Gminy  

 

 

Danuta Pawliszyn 

 

 

 

 


